
 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 2023. november 23-án 10:00 órai 

kezdettel Herenden, a Városháza tanácstermében megtartott kihelyezett nyílt üléséről. 

Jelen voltak:   Polgárdy Imre Lajos, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Vörösmarty Éva, a vármegyei közgyűlés alelnöke 

Benedek Szilveszter 

Deák Istvánné 

Eszli István (10 óra 10 perckor távozott az ülésről) 

Grőber Attila 

Horváth Ernő József  

Kis Virág Enikő 

Nagyné Bátor Alexandra  

Papp Tamás 

Polt Balázs 

Ravasz Tibor Zsolt  

Szöllősi János László 

Tábori Ferenc, képviselők 

 

Távolmaradását előzetesen bejelentette:  

Dr. Áldozó Tamás Róbert 

Dobó Zoltán 

Ihász Norbert Benjamin képviselők 

 

 

Jelen voltak továbbá: Jánszky Lajos László polgármester, Herend Város 

Önkormányzata 

Dr. Horváth Klaudia,  

Dr. Gyürky Éva, 

Dr. Mohos Gábor, 

Dr. Molnár Gyöngyi, 

Dobozi Eszter, cégvezető, Megérti Kft.  

Mogyorós Árpád, osztályvezető, Építési és Közlekedési 

Minisztérium Közúti Infrastruktúra Főosztály, 

Ferencz Zsolt, irodavezető-helyettes, KTI Magyar 

Közlekedéstudományi és Logisztikai Intézet, Közszolgálati 

Igazgatóság Északnyugat-magyarországi Közlekedésszervező 

Iroda, 

Dr. Imre László, vármegyei jegyző 

Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 

Fabacsovics Zoltán, vármegyei főépítész, irodavezető 

Lóth-Széles Vivien Fani, irodavezető 

Szász Jutka Emese, irodavezető 

Várszegi Bernadett, irodavezető 

Majerikné Bánó Katalin, humánpolitikai referens, 

Szóllásné Haraszti Bernadett, területfejlesztési referens, 

Rajkó Viktória, területfejlesztési titkár 

Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens, jegyzőkönyvvezető 

  

Iktatószám: 02/375-25/2023. 
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AZ ÜLÉS MEGKEZDÉSE 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte a testület ülésén megjelent képviselőket, a megjelent vendégeket és a hivatal 

munkatársait. Külön köszöntötte Jánszky Lajos László polgármester urat és megköszönte 

szívélyes meghívását, hogy a kihelyezett munkaülést Herend településen tarthatja a közgyűlés.  

Átadta a szót Jánszky Lajos László polgármester úr részére. 

 

Jánszky Lajos László 

Megköszönte a szót, köszöntötte elnök urat, a közgyűlés tagjait és a megjelenteket. Ismertette, 

hogy Herend település múltjáról és jelenéről kíván pár szót szólni.  

Az alábbiakat ismertette:  

A középkorban öt település volt Herend területén. A török időben amikor Veszprémet 

elfoglalták a törökök a pápai várkapitányság magyar kézen volt, egy portyázó zóna volt ez a 

vidék, és gyakorlatilag az apró falvak megszűntek Herend területén. Szentgálon királyi 

vadászok éltek. Szentgál közigazgatási területe 40000 hold volt, és abban az időben a 24000 

hektár nagyon nagy területnek számított és 150 évig lakatlan puszta volt ezen a helyen. 

Mária Terézia idejében német nemzetiségű embereket telepítettek a Bakonyba, így Herendre is 

ők települtek be. Az 1700-as évek közepén az itt élő szorgalmas sváb emberek főleg 

mezőgazdasággal, szőlészettel foglalkoztak. Stingli Vince kőedénygyárat létesített Herenden 

bankkölcsönnel, melyet Fischer Mór bankár biztosított. 

Miután a kőedénygyár tönkrement, a bankár Fischer Mór átvette azt, és arra gondolt, hogy a 

főúri udvarok porcelán készletét - melyek el-eltörtek - pótólja, és porcelán manufaktúrát épít 

Herenden. Ez annyira jól sikerült, hogy egyre több megrendelést kapott. Hogy miért pont 

Herenden épült fel a porcelánmanufaktúra, amikor se kaolin, se földpát, se kvarc nem található 

a környéken, viszont a porcelán gyártáshoz szükséges volt fára, azzal égették a porcelánt, 

melyet a Bakony erdői szolgáltattak. A porcelánmanufaktúra felvirágzott. Az 1852-es londoni 

világkiállításon Viktória királynőnek annyira megtetszett egy lepkés porcelánminta, hogy 

rendelt a Windsor-i kastély számára, és azóta ez a minta Viktória mintaként ismert.  Elmondta, 

ezt kapta a hercegi házaspár is felújított modernizált változatban. Az Apponyi grófok és a 

Rothschildok is rendeltek a herendi manufaktúrától. Jelenleg 60 országba kerül exportálásra a 

herendi porcelán. A világhírű Puskás Öcsi után a második a herendi porcelán, melyet a világban 

ismernek. Mint mondta, a Herendi Porcelánmanufaktúra töretlenül működik. Az elmúlt 

rendszerben 1500-1600-an dolgoztak a manufaktúrában, ma 7-800 között van a Herenden 

dolgozók létszáma, mely a világ legnagyobb porcelánmanufaktúrájának számít. A bruttó 

termelés értéke 5 milliárd forint körül mozog hosszú évek óta.  Megemlített egy másik nagyon 

jól működő céget is, nevezetesen az Árkossy Bútort, mely minőségi bútorokat gyárt Herenden, 

főleg külföldi megrendelők számára, illetve szállodákat rendeznek be az ő bútoraikból. 

Ismertette, jelen pillanatban a legnagyobb a Jáger Csoport Herenden, az egykori bányaüzem 

területén. A '60-as években a herendi szénbányákat lezárták, rossz minőségű lignitet bányásztak 

külszíni fejtéssel, majd elöntötte a víz a külszíni fejtést, mert átvágtak egy vízzáró réteget. A 

'60-as évek vége felé megszűnt a herendi bánya, ebből lett a Városlődi Majolikagyár. A 

városlődi majolika híres volt az országban, a rendszerváltáskor Városlőd visszakérte a 

majolikájának a nevét, így lett a Herendi Majolikagyár, mely később tönkrement, és a Csatári 

Plast Kft., azaz a Jager Csoport vásárolta fel az üzemet. Jelenleg műanyag feldolgozással 

foglalkoznak, elektromos tokozatokat gyártanak, de megtartották a Majolikát is kuriózumként, 

melyet fejlesztették is egy kicsit, úgy, hogy főleg reprezentációs célokra gyártják, azonban 

vásárolni is lehet náluk. 7 milliárd forint termelési értékkel dolgoznak. Az üzemnek csak a fele 

van Herenden, a másik fele Nemesvámoson van. Elmondta, hogy nagyon komoly 

laboratóriumot építettek, milliárdos eszközökkel, ahol a műanyagnak minden tulajdonságát 
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tudják vizsgálni, az UV állandóságtól a hőmérséklet okozta károsodások hogy hatnak, illetve 

hogy hogy tudják az egyes műanyagokat összekeverni, hogy újrahasznosítható legyen. Mint 

mondta, az ország egyik legnagyobb újrahasznosító üzeme lesz rövid időn belül a Csatári Plast. 

Ismertette, most álltak át a mezőgazdasági hulladékok feldolgozására, hiszen a legnagyobb 

probléma a mezőgazdaságban, hogy a big-bag zsákoktól elkezdve a fóliákig nagyon-nagyon 

sok műanyag kerül szemétre. A cég ezt újrahasznosítja, jelenleg öntözőcsöveket kezdtek el 

gyártani. Végezetül tájékoztatott, hogy Herenden az utóbbi tíz évben nagyon sok fejlesztés 

készült el, példaként említette a Szabadtéri Színpadot, a körülbelül tíz kilométer út megépítését, 

a két és fél kilométer járdát, a műfüves focipályát. Elmondta továbbá, hogy a paletta nagyon 

tág, 3-4 milliárd forintot invesztáltak a városba, városszépítésre. Jelen pillanatban is van 

megnyert pályázatuk, ahol közbeszerzések vannak folyamatban hozzávetőleg egymilliárd forint 

értékben. Elmondta, hogy dolgoznak rendületlenül. Megköszönte a figyelmet. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte Polgármester úr tájékoztatását. 

 

A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a 17 fő közgyűlési tag közül 13 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Távolmaradását előzetesen bejelentette, Dr. Áldozó Tamás Róbert, Dobó 

Zoltán, Ihász Norbert Benjamin. Tájékoztatott, hogy Eszli István képviselő orvosi vizsgálat 

miatt távozott az ülésről. 

 

A nyílt ülés napirendjével kapcsolatban az alábbi bejelentést tette: 

 

Tájékoztatta a közgyűlést, hogy a számítógépes szavazási rendszer a kihelyezett ülés miatt a 

nyílt ülésen nem áll rendelkezésre, ezért indítványozta, hogy a közgyűlés ügyrendi határozatban 

döntsön arról, hogy a közgyűlés a napirendi pontok tekintetében döntéseit kézfelemeléssel 

történő nyílt szavazással hozza meg. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül ügyrendi határozattal elfogadta, hogy a szavazás az 

ülésen kézfelemeléssel történik. 

 

Polgárdy Imre 

Megállapította, hogy a közgyűlés ügyrendi határozatban döntött arról, hogy a szavazás a 

kihelyezett nyílt ülésen kézfelemeléssel fog történni. 

 

Bejelentette, hogy az Ügyrendi Bizottság a 2023. november 23-ai ülésén a nyílt ülés napirendi 

tervezetét tárgyalásra alkalmasnak minősítette. 

 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a napirend elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az ülés napirendjét a következők szerint állapította meg: 

 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

56/2023. (XI. 23.) határozata 
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a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 2023. november 23-ai nyílt ülésének 

napirendjéről 

 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a 2023. november 23-ai nyílt ülésének 

napirendjét a következők szerint állapította meg: 

 

1. A Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak 

megválasztása 

Előadó: Dr. Imre László, vármegyei jegyző 

Előkészítésért felelős: Majerikné Bánó Katalin, humánpolitikai referens 

 

2. Vármegyei képviselő bizottsági ülésről történő távolmaradása 

Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető  

  Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 

 

3. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzati Hivatal közszolgálati dolgozóit, valamint a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzat Közgyűlése foglalkoztatási jogviszonyban álló tisztségviselőit 

megillető juttatásokról, támogatásokról szóló 1/2023. (II. 17.) önkormányzati 

rendeletének módosítása  

Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető  

  Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 

Szász Jutka, irodavezető 

Farkas Barbara, költségvetési referens 

 

4. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat 2023. évi költségvetésének megállapításáról 

szóló 6/2023. (II. 22.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető  

  Farkas Barbara, költségvetési referens 

 

5. A 2023. évi téli igazgatási szünet elrendelése a Veszprém Vármegyei Önkormányzati 

Hivatalban 

Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 

  Majerikné Bánó Katalin, humánpolitikai referens  

  Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 

 

6. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak alakulásáról szóló 

beszámoló elfogadása, a 2024. évi nemzetközi programterv meghatározása 

Előadó:  Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Lóth-Széles Vivien Fanni, irodavezető 

  Zsebe Péter, titkársági referens 

 

7. Veszprém vármegye környezetvédelmi programjának elfogadása 

Előadó:  Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, vármegyei főépítész, irodavezető  

 Szóllásné Haraszti Bernadett, területfejlesztési referens 
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8. Tájékoztató Veszprém vármegyében megvalósuló közúti és vasúti fejlesztésekről, 

kiemelt tekintettel a 8-as főút fejlesztésére 

Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

 Előkészítésért felelős: Mogyorós Árpád, osztályvezető 

 Építési és Közlekedési Minisztérium 

 Fabacsovics Zoltán, vármegyei főépítész, irodavezető  

 Rajkó Viktória Éva, területfejlesztési titkár 

 

9. Tájékoztató Veszprém vármegye közösségi közlekedési helyzetéről 

Előadó:  Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Tóthné Temesi Kinga irodavezető,  

 KTI Magyar Közlekedéstudományi és Logisztikai Intézet 

Nonprofit Kft. Közszolgáltatási Igazgatóság, Északnyugat-

magyarországi Közlekedésszervező Iroda 

 Fabacsovics Zoltán, vármegyei főépítész, irodavezető  

 Rajkó Viktória Éva, területfejlesztési titkár 

 

10. Jelentés a közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről (II.) 

Előadó: Polgárdy Imre, vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 

 

11. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről 

(2023. szeptember 16. - 2023. november 15.) 

Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Nagy-Tóth Petra Ágnes, titkársági referens 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

 

 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 

1. A Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak 

megválasztása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy a Területi Választási Bizottság jelenlegi tagjai, póttagjai és az 

újonnan megválasztásra kerülő bizottságba javasolt személyek valamennyien meghívást kaptak 

a közgyűlés jelen ülésére. Elmondta, hogy az újonnan megválasztásra kerülő TVB tagjai a 

közgyűlési döntés meghozatalát követően esküt tesznek, valamint a megbízólevelek átadására 

is sor kerül.  

Tájékoztatta továbbá a Közgyűlést, hogy valamennyi javasolt személy hozzájárult a napirend 

nyilvános ülésen történő tárgyalásához.  

 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben szereplő határozati javaslatokat a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
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A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a köszönet kifejezése a Veszprém Vármegyei Területi 

Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak 2019-2023 között végzett munkájáért tárgyú 

határozati javaslatról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi határozatot: 

 

Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 

57/2023. (XI. 23.) határozata 

Köszönet kifejezése a Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság tagjainak és 

póttagjainak 2019-2023 között végzett munkájáért 

1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) 2019-

2023. év közötti munkájáért köszönetét fejezi ki Dr. Beregi Zoltánnak, a területi választási 

bizottság elnökének, Dr. Megyeryné Dr. Ivók Irmának, a bizottság elnökhelyettesének, 

Dr. Gyürky Évának, a bizottság tagjának, valamint Dr. Szerdahelyi Gyöngyvér 

Izabellának és Dr. Kajtár György Jánosnak, a bizottság póttagjainak. 

 

2. A Közgyűlés felkéri elnökét, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: 2023. december 5. 

Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

 

 

Polgárdy Imre 

Megállapította, hogy a közgyűlés a határozatot elfogadta. A Veszprém Vármegyei 

Önkormányzat Közgyűlése nevében megköszönte a Területi Választási Bizottság leköszönő 

tagjainak és póttagjainak a 2019-2023. között végzett szakmai munkáját:  

Dr. Beregi Zoltánnak, a területi választási bizottság elnökeként, Dr. Megyeryné Dr. Ivók 

Irmának, a bizottság elnökhelyetteseként, Dr. Gyürky Évának, a bizottság tagjaként, valamint 

Dr. Szerdahelyi Gyöngyvér Izabellának és Dr. Kajtár György Jánosnak, a bizottság póttagjaként 

végzett tevékenységét.  

 

Ezt követően Dr. Imre László vármegyei jegyző úrral közösen köszönetük kifejezéseként 

ajándékot adtak át a leköszönő jelenlévő tag Dr. Gyürky Éva részére.  

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben foglalt határozati javaslat alapján 

Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

58/2023. (XI. 23.) határozata 

A Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása 

1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) a 

választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 21. §-ában írt felhatalmazás alapján 

a Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság 

 

tagjainak: 

Dr. Gyürky Éva balatonalmádi lakost  

Dr. Mohos Gábor veszprémi lakost 

Dr. Horváth Klaudia veszprémi lakost 

 

póttagjainak:  

Dr. Beregi Zoltán  veszprémi lakost 

Dr. Megyeryné Dr. Ivók Irma  veszprémi lakost 

választja meg. 

 

2. A Közgyűlés felkéri elnökét, hogy gondoskodjon a megválasztott területi választási 

bizottsági tagok és póttagok eskütételéről, valamint részükre a megbízólevél kiadásáról. 

 

3. A Közgyűlés felkéri a vármegyei jegyzőt, hogy gondoskodjon a választási bizottság 

elérhetőségei és tagjainak, póttagjainak nevei nyilvánosságra hozataláról a 

www.vpvarmegye.hu honlapon. 

 

Határidő: 1., 2.pont tekintetében: azonnal 

3. pont tekintetében: 2023. december 5. 

Felelős: 1., 2. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

  3. pont tekintetében: Dr. Imre László, vármegyei jegyző 

 

 

Polgárdy Imre 

Megállapította, hogy a közgyűlés a határozatot elfogadta, és a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzat Közgyűlése a választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 21. §-ában 

írt felhatalmazás alapján a Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság tagjainak Dr. 

Gyürky Éva balatonalmádi lakost, Dr. Mohos Gábor veszprémi lakost, Dr. Horváth Klaudia 

veszprémi lakost, póttagjainak Dr. Beregi Zoltán veszprémi lakost és Dr. Megyeryné Dr. Ivók 

Irma veszprémi lakost választotta meg. 

Tájékoztatta a Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság (a továbbiakban: TVB) 

újonnan megválasztott tagjait, hogy az eskü letételére és a megbízólevelek átadására a 

következő percekben kerül sor. A TVB megválasztott póttagjainak eskütétele és 

megbízólevelük átadása - egyéb elfoglaltságuk miatt - a holnapi napon lesz.  

Ismertette, hogy az újonnan megválasztott TVB tagjai az egyes közjogi tisztségviselők 

esküjéről és fogadalmáról szóló 2008. évi XXVII. törvény szerint tesznek esküt. 

 

Felkérte a jelenlévőket, hogy az eskü alatt szíveskedjenek felállni.  

 

http://www.vpvarmegye.hu/
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Kérte a TVB megválasztott tagjait, hogy az esküszöveg elején az „Én” után a nevüket 

szíveskedjenek mondani, a szöveg végen pedig meggyőződésük szerint „Isten engem úgy 

segéljen! szöveget. 

 

Eskü szövege: 

Én, (az eskütevő neve) fogadom, 

hogy Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű leszek, 

jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; 

a Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság tagjaként tisztségemet a magyar nemzet 

javára gyakorolom. 

(Az eskütevő meggyőződése szerint) Isten engem úgy segéljen!” 

 
Polgárdy Imre 

Gratulált a TVB tagjainak megválasztásukhoz, eredményes munkát kívánt. 

Átadta a megbízólevelet Dr. Gyürky Éva, Dr. Mohos Gábor, Dr. Horváth Klaudia részére.  

 

 

2. Vármegyei képviselő bizottsági ülésről történő távolmaradása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

Tájékoztatta képviselőtársait, hogy a bizottsági ülésen is elmondta, hogy szükségesnek látszik 

a rendelet finomítása, módosítása, mert vannak előre nem látható esetek. A jelen esetet, Eszli 

István képviselő úr esetét ilyennek minősítette. Kezdeményezte, és kérte vármegyei jegyző urat, 

hogy a következő közgyűlésre készüljön előterjesztés, melyet frakcióvezetői egyeztetésen 

tárgyaljanak meg. Véleménye szerint értékelni szükséges az elmúlt időszak tapasztalatait, 

azokat be kell építeni a rendeletbe, módosítani kell a jelenlegi szabályozást. Álláspontja szerint 

azonban a jelenlegi szabályozást be kell tartani, ezért kérte, hogy az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslatot fogadja el a közgyűlés. 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés nem hangzott el. 

 

Hozzászólás 

 

Grőber Attila 

Elmondta, röviden szeretne szólni, hiszen a bizottsági ülésen erről beszéltek már. Elmondta, 

továbbra is megtartja azt az álláspontját, hogy a szabad mandátum elvével nem 

összeegyeztethető az, hogyha a képviselő távolmaradását szankcionálják, erre egyébként az 

országgyűlésben számtalan példa látható, és ott sem korlátozták a képviselői tiszteletdíjak 

kifizetését. Egyetértését és örömét fejezte ki, hogy a rendelet kiigazításra szorul. Elmondta, 

azért is tölti ez el örömmel, mert amikor elfogadta a közgyűlés a rendeletet, úgy emlékszik, ő 

volt az egyetlen, aki ezt nem tette, jelezvén azt, hogy ez így merev szabályozás. Véleménye 
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volt, hogy bizonyos életszerű helyzetet nem lehet igazolni, és ezt a képviselő úr esete is 

bizonyítja, hogy valóban finomítása szorul még a rendelet. Ismertette, hogy elnök úr bizottsági 

ülésen elmondott szavaival és gondolataival egyetért, helyesnek tartja, ha a finomra hangolás 

megtörténik, és módosítja a közgyűlés a rendeletet.  

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, 

ellenszavazat nélkül és 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

59/2023. (XI. 23.) határozata 

Eszli István vármegyei képviselő bizottsági ülésről történő távolmaradása ügyében 

 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a „Vármegyei képviselő 

bizottsági ülésről történő távolmaradása” tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 

 

1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § (2) 

bekezdés g) pontjára, valamint a Közgyűlés 2/2023. (II.17.) önkormányzati rendeletének 

(a továbbiakban: Tiszteletdíjas rendelet) 5. § - 6. §-ban foglaltakra figyelemmel 

megállapítja, hogy Eszli István vármegyei képviselő a Közgyűlés Pénzügyi, 

Területfejlesztési és Területrendezési Bizottsága 2023. augusztus 28. napján megtartott 

üléséről igazolatlanul volt távol, mely hiányzás első alkalommal történő igazolatlan 

hiányzásnak minősül. 

 

2. A Közgyűlés a Tiszteletdíjas rendelet 5. § (2a) bekezdésének a) pontja alapján Eszli István 

vármegyei képviselő havi bruttó tiszteletdíját 3 hónap időtartamra - 2023. november 1. 

napjától 2024. január 31. napjáig tartó időszakra - 25 %-kal csökkenti. 

 

3. A Közgyűlés felkéri a vármegyei jegyzőt a vármegyei képviselő tiszteletdíjának 

csökkentése érdekében szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő:  1.- 2. pont tekintetében: azonnal 

   3. pont tekintetében: 2023. november 30. 

Felelős:  1.- 2. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

3. pont tekintetében: Dr. Imre László, vármegyei jegyző 

 

 

3. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzati Hivatal közszolgálati dolgozóit, valamint a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzat Közgyűlése foglalkoztatási jogviszonyban álló tisztségviselőit 

megillető juttatásokról, támogatásokról szóló 1/2023. (II. 17.) önkormányzati 

rendeletének módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben szereplő rendeletmódosítást a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, nem hangzott el. 

 

Hozzászólás 

 

Grőber Attila 

Megköszönte a szót. Elmondta, úgy gondolja, hogy minden olyan javaslat, akár vármegyei 

közgyűlésen, akár települési önkormányzaton kerül tárgyalásra, amely a köztisztviselők életét 

segíti, az támogatandó, akár kormányzati, akár ellenzéki oldalról. Fontosnak tartotta 

hangsúlyozni, hogy mindenkinek van felelőssége, hogy a saját politikai közösségében 

fogalmazza meg minél hangosabban, hogy az ősprobléma 2008-tól datálódik, hiszen 2008-tól, 

azaz 15 éve a köztisztviselői illetményalap nem változott, 38 650 forint. Véleménye szerint, ha 

a munkáltató szeretné a szakembereit, köztisztviselőit megőrizni, megbecsülni, akkor kénytelen 

megkeresni azokat a lehetőségeket, amivel valóban képes megbecsülni és megtisztelni a 

dolgozókat.  

Úgy gondolja ez a helyzet akkor tud lényegében megváltozni, hogy ha a köztisztviselői 

illetményalap is megváltozik, vagy ahogyan arról szó volt hosszú-hosszú évek óta, hogy egy 

úgynevezett köztisztviselői előmeneti rendszert fogadnak el. Véleménye volt továbbá, hogy 

Pápától Ajkán át, Tapolcán keresztül minden településen keresik azt a megoldást, hogy hogyan 

tudnak segíteni, a saját forrásaikat felhasználva. Megjegyezte, nem szabad elfelejteni, hogyha 

a köztisztviselő illetményalap nem emelkedik, akkor a saját forrásokból kell biztosítani a 

fedezetet, miközben úgy vélte, hogy ez a központi költségvetésből finanszírozandó kiadás 

lenne. Véleménye volt, hogy a központi költségvetésnek, a mindenkori kormányzatnak kell erre 

figyelmet fordítani, hiszen jelen esetben a vármegyei (vagy a települpési) önkormányzat vesz 

át olyan feladatokat, amit nem neki kell biztosítania. 

 

Dr. Imre László 

Visszautalt a költségvetés elfogadására, hogy akkor is felmerült ez a kérdéskör, melyet 

képviselő úr említ, a hivatal humánpolitikájának és a költségvetésben rendelkezésre álló 

forrásoknak az összefüggésében. Elmondta, ez egy olyan eszköz, ami most a vármegyei 

önkormányzat előtt mint lehetőség adott, és mint hivatalvezető ezért fordult elnök úrhoz, és 

ezért került ez az előterjesztés a jelen közgyűlés elé, hogy amennyiben ezt támogatja a 

közgyűlés, akkor a költségvetési rendelet vonatkozó sorában megtervezett összeggel próbálják 

követni a munka világát, hiszen az MT hatálya alá tartozó dolgozóknak megteremtette a 

lehetőséget a kormányzat, hogy a SZÉP kártyára még a meglevő keret mellé 200 ezer forintot 

tudjanak adni, melyet a családoknak alapvetően az élelmezésre, illetve rekreációra lehet 

használni. A vármegyei önkormányzat, mint köztisztviselői karral, hivatallal rendelkező 

szervezet számára ez a lehetőség nincs meg, ugyanis a költségvetési törvény belimitálta, hogy 

milyen összegig lehet ezt adni. Elmondta, a költségvetésben az került megtervezésre, hogy a 

köztisztviselők megkaphassák ezt az összeget. Elmondta, keresték annak a lehetőségét, hogy 

hasonló adózási feltételekkel – a dolgozó oldaláról – hogyan lehet ezt az összeget a 
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köztisztviselők részére biztosítani. Szerencsének vélte, hogy pont év vége előtt a munkáltatót 

terhelő járulékok megfizetése mellett, rendelkezésükre tudják bocsátani. Kérte a tisztelt 

közgyűlést, hogy támogassa az előterjesztőt, illetve a hivatal vezetését. Ismertette, hogy 

sajnálatos módon nem tudták annak a feltételeit megteremteni, hogy SZÉP kártyára történjen 

az utalás. Véleménye szerint elegáns megoldás lett volna, de ezt a jogszabály nem teszi 

lehetővé. Elmondta még, hogy az előbbi feltételek teljesülése mellett, amennyiben a közgyűlés 

támogatja az előterjesztést, még karácsony előtt a dolgozók rendelkezésére tud állni az összeg.  

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte Vármegyei Jegyző Úrnak és Szász Jutka irodavezető asszonynak, hogy 

megtalálták a megoldást. Úgy vélte, talán még jobb is a dolgozóknak, hogy bankkártyára 

kaphatják az összeget. 

 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a rendelet-tervezet elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodással nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 

16/2023. (XI. 23.) önkormányzati rendelete 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal közszolgálati dolgozóit, valamint a Veszprém 

Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése foglalkoztatási jogviszonyban álló tisztségviselőit 

megillető juttatásokról, támogatásokról szóló 1/2023.(II.17.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 

 

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

4. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat 2023. évi költségvetésének megállapításáról 

szóló 6/2023. (II.22.) önkormányzati rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben szereplő rendeletmódosítást a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a rendelet-tervezet elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 

17/2023. (XI. 23.) önkormányzati rendelete 

a Veszprém Vármegyei önkormányzat 2023. évi költségvetésének megállapításáról szóló 

6/2023. (II.22.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

A rendelet és mellékletei  a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

 

5. A 2023. évi téli igazgatási szünet elrendelése a Veszprém Vármegyei Önkormányzati 

Hivatalban 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és a határozati 

javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben szereplő határozati javaslatról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő.  

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

60/2023. (XI.23.) határozata  

A 2023. évi téli igazgatási szünet elrendelése a Veszprém Vármegyei Önkormányzati 

Hivatalban 

 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta „A 2023. évi téli igazgatási 

szünet elrendelése a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatalban” tárgyú előterjesztést 

és az alábbi döntést hozta: 

 

1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a 2023. évi XXVI. törvény 7. § (1) 

bekezdés c) pontjában kapott felhatalmazás, valamint a 2023. évi téli igazgatási szünet 

elrendeléséről szóló 407/2023. (VIII. 30.) Korm. rendelet alapján - figyelemmel a 

közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 108. § és 232. §-ában, 

valamint a 30/2012. (III.7.) Korm. rendelet 13. § (1) bekezdésében foglaltakra - 

igazgatási szünetet rendel el a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatalban (a 
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továbbiakban: Hivatal) 2023. december 27. napjától 2024. január 1. napjáig. 

 

2. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése rögzíti, hogy a 2023. évi téli 

igazgatási szünet időtartama alatt a Hivatal zárva tart és az ügyfélfogadás szünetel. 

 

3. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri a vármegyei jegyzőt az 

igazgatási szünet végrehajtása érdekében szükséges munkaszervezési intézkedések 

megtételére és a vármegye lakosságának előzetes tájékoztatására. 

 

4. Jelen határozat hatálybalépésével egyidejűleg az igazgatási szünet elrendeléséről szóló 

5/2013. (II.14.) MÖK határozat hatályát veszti.  
 

Határidő:  1.- 2. és 4. pont tekintetében: azonnal 

   3. pont tekintetében: 2023. december 15. 

Felelős:  1.- 2. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

3. pont tekintetében: Dr. Imre László, vármegyei jegyző 

 

 

6. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak alakulásáról 

szóló beszámoló elfogadása, a 2024. évi nemzetközi programterv meghatározása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a határozati 

javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés nem hangzott el. 

 

Hozzászólás 

 

Vörösmarty Éva 

Megköszönte a szót és elmondta, hogy a közgyűlés megalakulásakor, amikor Polgárdy Imre 

elnök úr felhatalmazást kapott arra, hogy tovább folytassa elnöki feladatait, akkor elnök úr 

kiemelte, hogy gondot fog fordítani a testvérkapcsolatok dinamikusabbá tételére, és még több 

tartalommal kívánta megtölteni e kapcsolatokat. Felhívta a figyelmet a közgyűlések 

eseményjegyzékeire, melyből kiderül, hogy elnök úr az ígéretét teljes mértékben 

megvalósította. Megköszönte elnök úrnak, hogy a németajkú testvérkapcsolatok 

vonatkozásában kiemelt feladatokkal is megbízta. Ismertette, hogy a közelmúltban volt 

lehetősége Wunsiedel-ben képviselni a vármegyét Kiss Virág képviselőtársával, amely nagy 

megtiszteltetés volt számára, és nagyon nagy élmény is. Véleménye szerint a vármegyének 

több tíz éves munkája van ezekben a kapcsolatokban, és nagyon fontosnak tartja, hogy 

megbecsülés övezze ezeket a barátságokat, és tovább éltesse, tovább erősítse őket a vármegye 

vezetése. 
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Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben szereplő határozati javaslatról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő.  

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

61/2023. (XI.23.) határozata 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak alakulásáról szóló 

beszámoló elfogadásáról és a 2024. évi nemzetközi programterv meghatározásáról 

 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta „A Veszprém Vármegyei 

Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak alakulásáról szóló beszámoló elfogadása, a 2024. 

évi nemzetközi programterv meghatározása” tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot 

hozta: 

1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak alakulásáról szóló beszámolót a határozat 1. 

melléklete szerinti tartalommal elfogadta. 

 

2. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a határozat 2. mellékletében 

foglaltak szerint határozza meg a Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém 

Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2024. évi nemzetközi programtervét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

 

A határozat mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

 

7. Veszprém vármegye környezetvédelmi programjának elfogadása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte Dobozi Esztert a Megérti Kft. cégvezetőjét, és megkérdezte, hogy az 

előterjesztéssel kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e tenni. 

 

Dobozi Eszter 

Elmondta, nem kíván kiegészítést tenni, ha kérdés van arra válaszolni fog. 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a határozati 

javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 
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Kérdés, nem hangzott el. 

 

Hozzászólás 

 

Dr. Imre László 

Elmondta, hogy a bizottsági munka tapasztalatai alapján, Elnök úrral egyeztetve szeretné 

tájékoztatni a tisztelt képviselőket, hogy remélhetőleg még az idén megszervezésre kerül egy 

olyan szakmai fórum, melyre a képviselőket is szeretettel várják, amelynek témája a 

környezetvédelmi program lesz.  

Előzetesen felhívta a figyelmet a programnak a függelék részére, amely egy sajátos anyag, 

kifejezetten a vármegye megrendelésére készült. Ismertette, a jogszabályi előírás erre, mint 

kötelezettséget a vármegye számára nem ír elő. Ezen anyagba a Megérti Kft. és cégvezető 

asszony komoly munkát fektettek, és még további komoly munka várható. Előzetesben annyit 

mondott, hogy a leader csoportokkal történt konzultáció ebben az évben szóban és írásban is, 

és ennek az egyik eleme azoknak a kihívásoknak a feltárása, amely a megváltozott 

klímahelyzetre való tekintettel az egyes településeken, a település üzemeltetés vonatkozásában 

jelenik meg, véleménye szerint azonban ez ennél sokkal összetettebb, mert társadalmi, 

gazdasági problémákat vet fel. Mint mondta, próbálják majd ebben kezelni, feltárni a 

mezőgazdaságtól kezdve az intézmények működtetésének, illetve az adott településen élő civil 

lakosságnak az alkalmazkodási problémáit is.  

Nyilvánvalónak tartotta, hogy nem ilyen nagy ívű, mint maga a környezetvédelmi program, de 

ennek egyik eleme lesz. Még egyszer elmondta, reményei szerint még ebben az évben erre a 

rendezvényre sor fog kerülni. 

 

Polgárdy Imre 

Felhívta képviselőtársai figyelmét, hogy az üzemlátogatás, gyárlátogatás, amely az ülést követi 

majd, részben kapcsolódik ehhez a napirendi ponthoz, hiszen újrahasznosításról szól 

alapvetően. 

 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodással nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

62/2023. (XI.23.) határozata 

Veszprém vármegye környezetvédelmi programjának elfogadásáról 

 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a „Veszprém vármegye 

környezetvédelmi programjának elfogadása” tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 

 

1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés): 

a) megismerte Veszprém Vármegye Környezetvédelmi Programja 2023-2027 

dokumentum egyeztetési változatára beérkezett véleményeket, és az azokra 

kialakított tervezői válaszokkal egyetért, 

b) elfogadja a tervezői válaszok szerint kiegészített, a határozat 1. melléklete szerinti 

Veszprém Vármegye Környezetvédelmi Programja 2023-2027 dokumentumot, 
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c) Veszprém vármegye települései figyelmébe ajánlja a határozat 2. melléklete szerinti, 

Veszprém vármegye környezetvédelmi programjának megvalósítását segítő 

gyakorlat orientált megoldások tanulmányt. 

 

2. A Közgyűlés felkéri Elnökét, hogy az elfogadott Veszprém vármegyei környezetvédelmi 

program dokumentumot és annak megvalósítását segítő gyakorlat orientált megoldások 

tanulmányt a honlapon tegye közzé és erről Veszprém vármegye települési 

önkormányzatait, illetve a települési önkormányzatok útján Veszprém vármegye 

polgárait értesítse. 

 

Határidő: 1. pont tekintetében: azonnal 

2. pont tekintetében: 2023. december 20. 

Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

 

A határozat mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte Cégvezető Asszonynak és a Megérti Kft. munkatársainak a dokumentum 

elkészítését. 

 

 

8. Tájékoztató Veszprém vármegyében megvalósuló közúti és vasúti fejlesztésekről, 

kiemelt tekintettel a 8-as főút fejlesztésére  

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta a közgyűlés tagjait, hogy az előterjesztés írásos anyaga 2023. november 21. napján 

valamennyi képviselő részére megküldésre került. 

 

Köszöntötte Mogyorós Árpád urat az Építési és Közlekedési Minisztérium Közúti 

Infrastruktúra Főosztály osztályvezetőjét. 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e tenni. 

 

Mogyorós Árpád 

Elmondta, tekintettel arra, hogy az Építési és Közlekedési Minisztérium Közúti Infrastruktúra 

Főosztályától érkezett, leginkább a közúti infrastruktúra témában tud szólni, de ha van 

bármilyen kérdés más közlekedési infrastruktúrával kapcsolatban, arra is megpróbál válaszolni. 

Elmondta továbbá, hogy az elkészült tájékoztatóból is látszik, hogy sok a fejlesztés. Reményét 

fejezte ki, hogy mindenkinek sikerült átolvasni a tájékoztatót, melyet annyival egészített ki, 

hogy az elmúlt években is sok fejlesztés történt a 8-as számú főúton. Ismertette, hogy 2015-ben 

Veszprém és Várpalota között történt meg a 11,5 tonnás fejlesztés, 2018-ban a várpalotai 

elkerülő készült el, 2019-ben az M7-es és a 710 számú főúti csomópont készült el, amely az 

M7-ről a Balaton északi partjára történő eljutást nagyban elősegíti. Örömét fejezte ki, hogy 

elkészült a régóta várt veszprémi déli elkerülő első szakasza is, mellyel a budapesti 

csomóponttól egészen a Füredi úti csomópontig korszerű, kétszer kétsávos út készült el. 

Ismertette, hogy hátra van a déli elkerülőnek a befejező szakasza. 

Tájékoztatott arról is, hogy a közelmúltban átadásra került a 83-as számú főútnak a Győr-Pápa 

közötti kétszer kétsávos - településeket elkerülő szakasza -, mellyel jelentősen egyszerűsödött 

és biztonságosabbá vált a közlekedés Győr és Pápa között. 
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Ismertette még, országos viszonylatban elmondható, hogy a tervezett fejlesztések volumene és 

mennyisége tekintetében előkelő helyen áll Veszprém vármegye. A tervezett fejlesztések 

jelenleg előkészítés alatt állnak, vagy felfüggesztett státuszúak. Elmondta, hogy a 2022-es 

évben volt egy kormánydöntés, mely alapján a szerződéssel nem rendelkező projekteket fel 

kellett függeszteni, de mint mondta, a cél ezeknek a folytatása. Azt azonban, hogy mikor és 

hogyan lehet e projekteket újraindítani, arról nem tudott információval szolgálni, de 

megerősítette, a cél az, hogy minél előbb folytatódjanak. 

Elmondta továbbá, hogy a napirendi pont kiemelten a 8-as főút fejlesztéséről szól, és ahogy a 

tájékoztatóban is benne van, Herend és Devecser között előkészítés alatt áll és Devecsertől 

északra is tervben van az előkészítés folytatása, erről azonban még nincsen kormánydöntés, de 

tervezik ezt is kormány elé terjeszteni. Röviden ennyivel kívánta kiegészíteni a tájékoztatót. 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a tájékoztatót a 

közgyűlésnek tudomásul vételre javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés 

 

Grőber Attila 

Megköszönte a lehetőséget, és elmondta, hogy a kérdésére részben már kapott választ. Úgy 

vélte, nincs közöttük senki, aki ezeknek a terveknek ne örülne, de kiemelte, hogy az összeshez, 

még azokhoz is, ahol jogerős építési engedély van – az előterjesztés utolsó mondata is úgy szól, 

hogy – kormánydöntés és forrásbiztosítás szükséges. Megjegyezte, ahogy Osztályvezető úr is 

említette, nem tudni, hogy ez mikor lesz. Megkérdezte, hogy elégedjen e- meg ezzel a válasszal. 

 

Mogyorós Árpád 

Elmondta, ők sem elégednek meg ezzel, harcolnak azért, hogy folytatódjanak a fejlesztések. 

 

Grőber Attila 

Elmondta, Dr. Kovács Zoltán országgyűlési képviselővel beszélt egy pápai felfüggesztett 

projekt kapcsán, aki azt mondta, hogy ha nemzeti forrás is szükséges hozzá, és nem tisztán 

uniós forrás, akkor 2025-ig nincs túl nagy realitása, hogy forrásbiztosítás történik. 

Megkérdezte, Osztályvezető urat, mondhat-e valamit arról, hogy van e esetleg olyan, amelyik 

prioritást élvez. Reményeit fejezte ki, hogy nyilván mindegyik, de hallhatnának-e ennél valami 
közelebbi időpontot. Ha nem, természetesen megelégszik az eddigi válaszokkal is. 

 
Mogyorós Árpád 

Tájékoztatott, hogy sajnos közelebbi időpontot, konkrétumokat jelen pillanatban, nem tud 

mondani. 

 

Grőber Attila 

Elmondta, azért kérdezi, mert pl. a 83-as főút kapcsán, ha jól emlékszik akkor 2011-ben 

rendelkezett először jogerős építési engedélyekkel. Ez azt jelenti, hogy tizenkét év telt el, és 
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nem ez az egyetlen ilyen. Megjegyezte, ha a 12 évet mondjuk e kedélyes hangulatra tekintettel 

megfelezi, az is 6 év, azaz már 2030-nál járunk. 

 
Mogyorós Árpád 

Kifejtette véleményét, miszerint a tájékoztatóban szereplő fejlesztéseknek nagy esélye van arra, 

hogy az elkövetkezendő rövid és középtávon elinduljanak, de nyilván ehhez szükséges a 

kormánydöntés. 

 
Grőber Attila 

Elmondta, hogy a válaszokat megértette.  

 

Polgárdy Imre 

Úgy vélte, hogy a kormány egyedi elbírálás alapján egyedi szempontokat is figyelembe vesz 

ilyenkor.  

 

Mogyorós Árpád 

Elmondta, természetesen így van. A korábbiakhoz képest újdonságként említette az új 

beruházási kerettörvényt, amely egy új helyzetet teremt elő. Természetesen a kormány 

tetszőlegesen dönthet bármely projektről, de az a cél, hogy egy koncepció mentén, 

keretprogramba foglalva megalapozottan kerüljenek összeállításra a jövőbeli fejlesztések, és 

egy jól meghatározott cél mentén legyenek megvalósítva. 

 
Hozzászólás 

 

Polt Balázs 

Elmondta, hogy a 8-as főút Herend és Devecser közötti kétszer két sávosítása kapcsán szeretne 

felszólalni. A jelentés véleménye szerint pontos. Véleménye volt, hogy ez a szakasz a nyugat-

közép Veszprém vármegyei tengelynek egy nagy gazdasági hendikepje, a gazdaság potenciálját 

visszafogja. Mint mondta, kifejezetten balesetveszélyes ez a szakasz, gyakran történnek 

balesetek. Ismertette, nem egészen egy hónapja sajnos halálos kimenetelű baleset is volt ott. 

Szerinte nem túlzás, hogyha azt mondja, hogy a vármegye közép-nyugati tengelyén élők 

számára ez a legfontosabb közlekedési, közúti infrastrukturális beruházás, és az ajkai lakosok 

számára pedig az egyik legfontosabb infrastrukturális beruházás. Azt kérte Osztályvezető úrtól, 

hogy folytassák a harcot a fejlesztések újraindításáért és a nyolcas út élvezzen kiemelt 

figyelmet. 

 

Mogyorós Árpád 

Egyetértett, és elmondta, hogy az egyik legfontosabb fejlesztendő célként tartják nyilván. 

 

Grőber Attila 

Elmondta, van a 8-as főút fejlesztésének a Herendtől Devecserig, vagy a Borszörcsöki 

elágazóig történő fejlesztésének egy nagyon súlyos és gondokkal terhelt folyamata. Véleménye 

szerint nem lehet a megoldással várakozni sem hat évet, sem tizenkettőt. Egészen konkrétan ez 

a devecseri vasúti átjáró kérdése. Megjegyezte, nem tud mást mondani, mint azt, hogy 

közvetlen napi életveszélyes helyzetek vannak ott. Mint mondta, ez a Győr-Keszthely 

útvonalon fekszik, és miután Győrből Pápára most már viszonylag gyorsan le lehet jutni, úgy 

gondolja, hogy ennek a Pápától való folytatása, tehát a Devecser és a Balaton nyugati 

medencéjének a forgalma meg fog nőni, melyet vélelmezett, mert azt egyébként kényelmesebb 

útnak tartja.  
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Elmondta, tisztában van vele, hogy nehéz ügy a vasúti átjáró kérdése, ami körülbelül 50-60 

méterre van a 8-as út kereszteződésétől. Megerősítette, hogy akárhányszor ezt tárgyalja a 

közgyűlés, mindig el fogja mondani, hogy amíg a kétszer kétsávos út el nem készül, kell 

valamilyen megoldást találni.  

Véleménye szerint közlekedésbiztonsági szempontból rendkívül nehéz helyzetet teremt. 

Elmondta, beszéltek már róla, de úgy gondolja meg kell próbálni közösen egy 

figyelemfelhívást, vagy megkeresést küldeni akár Lázár János, akár dr. Navracsics Tibor 

miniszter urak minisztériumához, hogy a csomópont átalakításához forrás biztosítása 

szükséges.  

Elmondta továbbá, hogy sokat jár arra, és milliméterre ismeri a területet, úgy vélte nem könnyű 

a helyzet, hiszen a szigetek megtervezését nem lehet megoldani. Azt az információt kapta 

hozzáértőktől, hogy egy felüljáró vagy aluljáró lenne a legbiztonságosabb megoldás, mely 

egyben a legköltségesebb is. Véleménye szerint a körforgalom még kezelné a két út 

találkozását, de nem kezelné a vasúti átjáró problémáját.  

Ismertette, két probléma van, a vasúti átjáró kérdése és a két útnak a találkozása. Plusz a 

közelség, azaz így már három. Ezen problémák megoldása nem ér rá várni 6-8-10 évet, és ez 

részéről egy segélykiáltás, meg a devecseriek részéről, valamint Pápa (és Győr) részéről is. 

 

Deák Istvánné 

Elmondta, hogy kérése a Várpalotán épülő lőszergyárral kapcsolatos, amely területnek a 

közlekedési infrastruktúráját még jelenleg nem ismerni. Véleménye szerint ott komoly 

balesetveszély van, hatalmas a forgalom, mert az ott épülő lőszergyárhoz mindenféle egyéb 

beruházás is tartozik, példaként említette, hogy ehhez tartozik tulajdonképpen egy 

körforgalomnak az építése is, ami tervezett volt. Megkérdezte, hogy hogyan alakul, mit 

várhatnak ezzel kapcsolatban, mert tudomása szerint 2024 végén már a termelés is meg fog 

indulni a lőszergyárban, viszont nincs információja arról, hogy a közlekedés hogyan oldódik 

meg. Véleménye szerint a meglévő kohó, és a jelenlegi területre további cégek beköltözésével 

egy olyan csomópont fog kialakulni, amely komoly közlekedési problémát fog okozni. 

 

Mogyorós Árpád 

Elmondta, úgy tudja, hogy idén döntött a kormány a várpalotai védelmi komplexumról, és 

véleménye szerint komplex felmérés történt minden közlekedési, honvédelmi és egyéb 

szükséges beruházási igény területén, melyek belekerültek a kormányhatározatba. Ennek 

alapján történik a beruházás. 

 

Deák Istvánné 

Elmondta, ismeri a kormányhatározatot, de sajnos az nem nagyon részletes. Inkább csak az 

időpontokat tartalmazza. Mint mondta közúti fejlesztések vannak benne felsorolva, de semmi 

olyan fontosabb információt, konkrétumot nem tartalmaz, amivel a lakosságot, mint képviselő 

megnyugtathatja.  

 

Mogyorós Árpád 

Elmondta, annyit tud, amely az Építési és Közlekedési Minisztérium feladatát képezi, hogy ott 

van egy mellékút, melynek a felújítása történik. Ez 2,4 kilométer hosszú, megkezdődött a 

tervezése, közvetlenül a kormányhatározat megjelenését követően. A kivitelezéséről és az 

ütemezésről nincs információja. 
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Deák Istvánné 

Aggályait fejezte ki, hogy ezek szerint 2024-re nem fog elkészülni. Információi szerint a 

lőszergyár a következő héten már a dolgozói felvétellel kapcsolatos tájékoztatót tart. Úgy vélte, 

nem jó, hogy csak most kezdődik a tervezés, de a tájékoztatást köszönettel elfogadta. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém vármegyében megvalósuló közúti és 

vasúti fejlesztésekről, kiemelt tekintettel a 8-as főút fejlesztésére tárgyú előterjesztésben 

szereplő tájékoztató tudomásul vételéről. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Veszprém vármegyében megvalósuló közúti és vasúti 

fejlesztésekről, kiemelt tekintettel a 8-as főút fejlesztésére tárgyú előterjesztésben szereplő 

„Tájékoztatás Veszprém vármegyét érintő közlekedési infrastruktúrafejlesztésekről” című 

tájékoztató anyagot tudomásul vette. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte a tájékoztató anyag elkészítését. 

 

 

9. Tájékoztató Veszprém vármegye közösségi közlekedési helyzetéről 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte Ferencz Zsolt urat, a KTI Magyar Közlekedéstudományi és Logisztikai Intézet, 

Közszolgáltatási Igazgatóság Északnyugat-magyarországi Közlekedésszervező Iroda 

irodavezető helyettesét, társadalmi és utaskapcsolatok referensét, és megkérdezte szóbeli 

kiegészítést kíván-e tenni. 

 

Ferencz Zsolt  

Elmondta, hogy nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, tekintettel arra, hogy az anyag 

széleskörűre sikerült. 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben szereplő tájékoztatót a közgyűlésnek tudomásul vételre javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről vélemény, javaslat nem hangzott el. 

 

Kérdés 

 

Grőber Attila 

Megköszönte a szót és megjegyezte, bár jó a memóriája, Irodavezető-helyettes úr titulusát, ha 

lehet, nem ismételné el, mert akkor délutánig itt ülnének. 
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Elmondta, ahogy a tájékoztató táblázatában olvasta, 2015-2022 között majd 40%-kal esett 

vissza – nyolcvanvalahány ezerről ötvenezerre – a közösségi közlekedés utaslétszáma, amelyet 

nem tart örömtelinek. Egy későbbi adatszámra utalva viszont, a vármegye- és országbérlettel 

kapcsolatban megjegyezte, ha jól értelmezi a jogalkotó szándékát, fentiek bevezetésénének 

egyrészt szociális vetülete van, a másik vetülete pedig az – amit jóval érdekesebb kérdésnek 

gondol –, hogy vissza lehet-e szoktatni az utazóközönséget a közösségi közlekedésbe. Úgy 

vélte, nem csak az a kérdés, hogy akik eleve a tömegközlekedést veszik igénybe, azok 

olcsóbban tehetik meg (amit egyébként nagyon fontosnak tart), az igazi kérdés szerinte az, hogy 

azok, akik eddig nem vették igénybe a közösségi közlekedést, visszatéríthetők-e.  

Említette, a tájékoztatóban szerepel, hogy az év első 3 hónapjában 43.000 bérletet értékesítettek 

– kérdése, hogy az azóta eltelt hónapok adatai alapján ez a szám abba az irányba hat-e, hogy a 

közösségi közlekedést többen fogják igénybe venni, mint a korábbi időszakban. 

 

Ferencz Zsolt 

A kérdésre válaszolva elmondta, hogy az első 5 évet nézve látható, hogy jelentős utaslétszám 

csökkenés történt. Ismertette, hogy a Covid időszakát tekintve egyértelmű, hogy az a közösségi 

közlekedést nagyban befolyásolta, 2020-ban 25%-kal csökkent, 2022-ben viszont 18%-kal nőtt 

– ez csak az autóbuszos közlekedés –, azaz most már a Covid előtti időszakhoz próbál az 

utaslétszám visszatérni. Kiemelte, hogy a szolgáltatók mindent megtesznek annak érdekében, 

és – visszautalva a képviselő úr által is említett vármegye és országbérletre –, egy olyan kedvező 

terméket hozott létre a kormány, amely az utazók számára egy biztonságos, kiszámítható és 

finanszírozható utazási lehetőséget jelent. Hangsúlyozta, hogy a tanulói és dolgozói bérletekkel 

(980 Ft és 1850 Ft áron) korlátlanul lehet utazni havi szinten, amely véleménye szerint 

megfizethetetlen. Visszautalva képviselő úr megjegyzésére elmondta, véleménye szerint is az 

a szándék valóban, hogy visszatérjenek az utazók a közösségi közlekedéshez. 

Elmondta még, hogy örömükre szolgálnak a fejlesztések, hozzátette, hogy annyi vágányzári 

hirdetményt, mint az idei évben, nem küldött még ki korábban. Ismertette, 180 vágányzári 

hirdetményt küldött ki, azaz gyakorlatilag mintha éves szinten kétnaponta tette volna, ez viszont 

azt jelenti, hogy vármegyei és országos szinten is folyamatosan zajlik a vasúti fejlesztés. 

Hangsúlyozta, mindez azt szolgálja, hogy a menetidők jobbak legyenek és kiszámíthatóbb a 

közlekedés. Ezzel pedig, ahogy Grőber képviselő úr is mondta, emelkedik az utaslétszám, „hál 

Istennek”. 

 

Grőber Attila 

Megköszönte a választ és újabb kérdést tett fel, egy szintén régi, lassan 20 éves történettel 

kapcsolatban, ami a Győr-Celldömölk vasútvillamosítás. Elmondta, hogy ez egy előkészített 

projekt volt és nem tudja milyen stádiumban állt le, de akkor arról volt szó, hogy lesz egy 

Budapest – Győr – Celldömölk – Szombathely – Ausztria – Szlovénia tengely. Kérdése volt, 

hogy hol áll a projekt, van-e bármiféle esélye, esetleg tervezési szakaszban van, vagy levették, 

halasztották, egyszóval hol tart most. 

 

11:13 órakor Ravasz Tibor képviselő elhagyta az üléstermet. 

 

Ferencz Zsolt 

Válaszában elmondta, hogy középtávú fejlesztésként hangzott el anno, és úgy látja, hogy a 

közeljövőben valószínűleg nem fog megvalósulni, de a tervek között továbbra is szerepel, így 

várhatóan előbb-utóbb meg fog valósulni. 
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Grőber Attila 

Hozzátette, azért is kérdezi, mert az előző évben az e napirend tárgyalásakor elhangzott ötletet, 

amely szerint 2 óránként indul a Győr-Kaposvár vonalon a Helikon InterRégió, egészen 

kiválónak tartja és úgy gondolja, hogy az utaslétszám is igazolja, véleménye szerint erősítené a 

vasútvillamosítás. 

 

Ferencz Zsolt 

Teljes mértékben egyetértett és visszautalt képviselő úr által elmondottakra, miszerint a 

menetidő csökkentése növelheti az utaslétszámot. 

 

Hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém vármegye közösségi közlekedési 

helyzetéről szóló tájékoztató tudomásul vételéről. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Veszprém vármegye közösségi közlekedési helyzetéről 

szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte a tájékoztató anyag összeállítását. 

 

 

10. Jelentés a közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről (II). 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

Polgárdy Imre 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a határozati javaslatelfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodással nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

63/2023. (XI.23.) határozata 

A közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről (II.)  
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A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a 45/2023. (VI. 29.) határozat 1. és 2. 

pontjára adott jelentést elfogadta. 

A közgyűlés a bizottságoknak az elmúlt időszakban hozott döntéseiről szóló tájékoztatót 

tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

 

 

11.  Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről 

(2023. szeptember 16. - 2023. november 15.) 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

Polgárdy Imre 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló 

tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló 

tájékoztatót tudomásul vette. 

 

Polgárdy Imre 

További szép napot kívánt, majd az ülést 11 óra 16 perckor berekesztette. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Polgárdy Imre s.k. Dr. Imre László s.k. 

 vármegyei közgyűlés elnöke vármegyei jegyző 


